
VYHODNOCENÍ EVALUAČNÍCH DOTAZNÍKŮ PRO RODIČE 

V druhé polovině měsíce září jsme Vás požádali o vyplnění evaluačního dotazníku, ve 

kterém jste mohli vyjádřit Váš názor na výuku, vybavení, organizaci a práci naší ZŠ. Ze 39 

rozdaných dotazníků dotazník vyplnilo a odevzdalo 32 rodičů. 

Děkujeme všem rodičům, kteří evaluační dotazník vyplnili. Zde vám předkládáme 

výsledky šetření a komentáře. 

 

 

Bohužel někteří rodiče nevyplnili ročník, který jejich dítě navštěvuje a nebylo tak 

možné vyhodnotit dotazníky po jednotlivých ročnících. 

 

 



 

Velmi nás těší, že naprostá většina žáků je ve škole spokojená nebo spíše spokojená.  Je 

pro nás důležité, aby se žáci ve škole cítili dobře a chodili sem rádi. Snažíme se žákům 

vytvořit příjemné prostředí a podmínky pro vzdělávání. Pokud jste někdy byli na dni 

otevřených dveří, mohli jste zažít, jak pestrou hodinu vaše dítě prožije a jakými kreativními 

postupy naši učitelé látku vysvětlují i upevňují. Největší odměnou je, když děti samy řeknou, 

že je učení baví. 

 

 

Jsme rádi, že spokojeni s prací třídních učitelů. Vynasnažíme se, aby jste byli spokojeni i 

nadále.  S třídními učiteli si lze v případě potřeby sjednat konzultaci a  vyřešit na ní vzniklé 

problémy, projednat Vaše podněty a přání. 

 



 

Těší nás, že jste spokojeni s přístupem ostatních pracovníků školy. Jakoukoliv 

nespokojenost můžete přeložit třídnímu učiteli nebo řediteli školy. 

 

 

 

 



Vzhledem k menšímu množství žáků v jednotlivých třídách, nedochází k větším 

konfliktům a žáci jsou neustále pod dozorem, který vzniklé problémy okamžitě řeší. Díky 

tomu, že se třídní  kolektivy budují již  od MŠ, jsou na sebe děti zvyklé, znají se, umějí si vyjít 

vstříc a tolerují se. Jsme rádi, že na naší škole nemusíme řešit případy šikany. Žáci jsou 

s problematikou šikany pravidelně seznamováni a poučováni o způsobu obrany a řešení 

problémů. V případě, že byste zpozorovali nějaký problém, neprodleně to ohlaste třídnímu 

učiteli nebo řediteli školy.  

 

 

Snažíme se, aby úroveň výuky naší školy byla vysoká. Naši absolventi nemívají 

problémy s přechodem na druhý stupeň ZŠ. Naopak patří ve třídách k těm lepším. Naši žáci 

odcházejí rovněž na víceletá gymnázia a výběrové školy, kde si vedou velmi dobře. 

V celostátním testování, kterého se škola povinně účastní se umisťujeme vysoko nad 

celostátním průměrem. Doufáme, že se nám podaří udržet úroveň výuky i v budoucnu. 

 

 



 

 

 

Naši učitelé mají dlouholeté zkušenosti, které přenáší do výuky. Navíc se pravidelně 

účastní vzdělávacích seminářů a kurzů, aby do hodin přinesli nové podměty a metody práce. 

Jsme rádi, že jste spokojeni. Nadále budeme pokračovat v modernizaci výuky a udržovat 

vysoký standart znalostí a kompetencí, které žáci ve výuce získávají. 

Bohužel jsme nemohli lépe vyhodnotit výuku anglického jazyka u ročníků, kde výuka 

probíhá, protože rodiče nevyplnili ročník, který žák navštěvuje viz 1. bod. 

 



 

Snažíme se každý rok dle finanční situace nakupovat moderní vybavení a technologie 

pro výuku. Třídy jsou vybaveny interaktivními tabulemi nebo dataprojektory. Kromě 

vybavené ICT učebny používají žáci v hodinách tablety s výukovými programy. V letošním 

roce plánujeme vysokou investici na nákup robotů, elektronických mikroskopů, 

časosběrných kamer atd. 

 

 

V závislosti na tématu hodiny , časovém plánu a individuálních potřebách žáků zařazují 

učitelé pravidelně do výuky skupinovou práci, projektové vyučování, badatelské chvilky, práci 

s ICT technologiemi, hry a aktivity. Budeme se i nadále snažit, aby výuka byla, co nejpestřejší. 



 

Všichni žáci, u kterých je podezření , že se jedná o žáka se speciálními vzdělávacími 

potřebami, jsou po dohodě s rodiči odesíláni na pedagogicko-psychologické poradny na 

vyšetření. Na základě posudku je jim pak upraven vzdělávací plán. Při výuce se snažíme 

zohlednit i momentální situaci žáka, zdravotní či psychickou a pracovat s ním v hodině dle 

možností. 

 

 

 

 



 

V naší škole se snažíme dávat minimum úkolů. Domácí úkoly slouží k procvičení učiva a 

také k prohloubení vztahu žák-rodič-škola.  V nižších ročnících mají žáci maximálně jeden 

úkol denně a to ne vždy, ve vyšších ročnících se pak přidávají  pravidelně úkoly z přírodovědy, 

vlastivědy a cizího jazyka. Úkoly se týkají zásadně probraného učiva a opakování. Pokud se 

sejde více úkolů, jedná se většinou o doplnění práce z hodiny, kterou žák nestihl, ale je v jeho 

vzdělávacím zájmu ji dokončit nebo se jedná o pravidelný úkol (např. denní čtení žáků 1. 

ročníku nebo denní opakování násobilky u 2. a 3. ročníku atd.). 

 

 

Naše škola se pravidelně zapojuje během školního roku do několika akcí týkajících se 

životního prostředí a plní plán Enviromentální výchovy. Z akcí můžeme jmenovat Den Země, 

Stromeček pro zvířátka atd. 



 

Díky evropským dotacím a podpoře obcí se nám v posledních letech daří uskutečnit 

více exkursí než v minulosti. Žáci vyjíždí i dvakrát za pololetí. Školní výlet, škola v přírodě, 

plavecký nebo bruslařský kurz, divadla a vzdělávací programy se staly stálou součástí našeho 

školního vzdělávacího programu. Jsme rádi, že to oceňujete. 

 

 

 



 

V posledních letech došlo k velké změně ve výbavě a vizáži školy a učeben. Byla 

udělána nová fasáda a zateplení, venkovní rolety, zmizely šatní klece a byly instalovány šatní 

skříňky, škola byla nově vymalována, nakoupeny nové koberce, nábytek. Došlo k přestavbě a 

modernizaci umýváren a toalet. Do tříd a na chodby jsou pravidelně nakupovány nové 

nástěnné výukové plakáty a dekorativní prvky. Došlo k modernizaci školní kuchyně a jídelny. 

Na výzdobě školy se podílí i sami žáci svou tvorbou v hodinách VV a PČ. Do budoucna 

plánujeme modernizaci dalšího nábytku ve třídách. Vybavenost školy viz bod 12. 

 

 

Webové stránky školy jsou průběžně aktualizovány a dle potřeb a zkušeností 

upravovány tak, abyste na nich jednoduše našli vše potřebné. Vyvěšování informací na 

úřední desce a zveřejňování fotografií probíhá dle platné legislativy. Náměty pro vylepšení 

školního webu můžete kdykoliv sdělit vedení školy. 



 

Naše školní jídelna vaří dle daných norem a dle spotřebního koše. Spotřební koš je 

měsíční spotřeba daných potravin v procentech – maso, tuky, cukry, ovoce a zelenina aj. 

Zelenina nebo ovoce je zařazeno denně do jídelníčku. Děti mají možnost výběru, zda sladké 

pití nebo vodu. Paní kuchařky se navíc velmi snaží, aby jídlo nelahodilo jen žaludku, ale také 

oku. Těší nás, že v naprosté většině u nás dětem chutná. 

 

 

Naše paní vychovatelka se snaží o pestrý program, každé dítě si tu pro sebe něco najde 

(od společného čtení přes pestré vyrábění až po prostor k odpočinku i ke hrám). V případě 

pěkného počasí se však děti přesunují do školní zahrady, kde mohou trávit čas jak sportovně, 

tak společnou hrou. Využíváme i blízký les a obecní hřiště. Jakékoliv podněty nebo 

připomínky můžete konzultovat s paní vychovatelkou nebo ředitelem školy. 



 

 

25. Napište, prosím,  co by se na škole mělo změnit. 

Chybí nám možnost kroužků. (2 respondenti) 

Zájmové vzdělávání částečně plní školní družina. Vzhledem k malému počtu dětí, 

různému rozvrhu jednotlivých ročníku a tomu, že hodně dětí odjíždí za zájmovým 

vzděláváním jinam se nám nepodaří kroužky naplnit. Zkusíme udělat průzkum, co by žáky 

bavilo, v jakém množství a dle toho se dále rozhodnout zda nějaký kroužek otevřeme. 

Chtěli bychom tělocvičnu ve školní budově. (1 respondent) 

My také a moc, bohužel to v současné době není možné, stát, kraj ani obec 

neposkytnout dostatečné prostředky pro vybudování tělocvičny a ani není kde. Obec 

Pňovany investovala do rekonstrukce kulturního domu, jehož sál je vhodný pro výuku 

tělesné výchovy v chladném období. 

Jiný koncept tělesné výchovy. Více cviků na nářadí – kruhy, hrazda, kůň. (3 

respondenti) 

Snažíme se, co nejvíce  využít venkovní prostory a les. Žáci v hodinách TV plní vše, co 

požaduje rámcový vzdělávací program. Výše uvedené nářadí není určené pro žáky 1. stupně 

a tudíž ho nelze z bezpečnostních důvodů do výuky zařadit i kdybychom ho měli.   

Anglický jazyk už od 1. ročníku. (1 respondent) 

Nejsme zastánci výuky cizího jazyka od nejnižších ročníků. Zde žáci získávají základy 

matematiky a českého jazyka a již to je pro ně náročné. Rodičům žáků, kteří mají zájem o 

anglický jazyk můžeme poskytnout kontakty na centra, kde by žáci mohli navštěvovat 

kroužky AJ. 

Přáli bychom si i 2. stupeň (1 respondent) 

To nás velmi těší, ale bohužel to není v našich silách.   

Preferovali bychom jednotřídky (1 respondent) 

Pokud bude dost žáků v ročnících, budou otevřeny třídy pro každý ročník zvlášť. Jsme 

limitováni vyhláškou MŠMT, která upravuje počet žáků. 



Výzdoba haly (1 respondent) 

Výzdoba haly se neustále upravuje a vylepšuje. V září jsme nakoupili nové dekorativně 

vzdělávací prvky. Velkým krokem bylo zrušení šatních klecí a instalace skříněk. 

 

Více sportovního vyžití (1 respondent) 

Kromě povinných hodin TV  se žáci pohybově realizují ve školní družině.  Máme 

plavecký a  bruslařský kurz, turistické výlety, školu v přírodě. Za zájmovou činností žáci  

dojíždí do větších sportovních klubů do Plzně. 

 

Větší informovanost ze strany učitele (1 respondent) 

Dvakrát do roka jsou rodiče informováni na pravidelných třídních aktivech, dvakrát do 

roka na konzultačních dnech. Navíc si mohou domluvit konzultaci u třídních učitelů nebo 

ředitele školy. Třídní učitelé píší pravidelně emaily s aktualitami a informacemi všem 

rodičům. Pokud Vám některé informace chybí, stačí o ně požádat emailem nebo 

telefonátem. 

Větší informovanost při nemoci (1 respondent) 

Po omluvení žáka a požádání rodičů o učivo zasílají třídní učitelé seznam učiva 

nemocným žákům zcela běžně. 

Včasná aktualizace webu (1 respondent) 

Webové stránky jsou pravidelně aktualizovány. Aktualizaci předchází zaslaní informací 

rodičům emailem nebo zápisem v notýsku či žákovské knížce. 

 

Všem rodičům děkujeme za upřímné odpovědi a také pochvaly, které jste nám napsali. 

Všechny náměty a připomínky budou zohledněny v organizaci a v dalším plánování základní 

školy. Po zhodnocení dotazníkového šetření jsme opravdu mile potěšeni z vašich převážně 

kladných odpovědí a moc si této zkušenosti vážíme. 

V Pňovanech 25.10.2022 


